
Rom Rideklub ◦ Smedevej 21 ◦ 7620 Lemvig 
 

Ordinær generalforsamling d. 4. februar 2025 i kantinen 

 

Dagsorden ifølge vedtægter:  

 
1 Valg af dirigent  Bestyrelsen foreslår 

Yasmin Holm - valgt 
2 Formanden aflægger beretning om årets virksomhed  

 
Formandsberetningen 
fremlægges – ingen 
kommentarer 

3 Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse  Næstformand Kristine 
Christensen fremlægger 
regnskab, da kassereren 
har meldt afbud til GF 
pga. sygdom.  
 
Godkendt.  

4 Behandling af indkomne forslag  Ingen indkomne forslag. 
5 Fastsættelse af kontingent m.v.  

• Bestyrelsen foreslår stigning i undervisning på 20 kr. 
pr. måned fra 01.04.25, da undervisning ikke er steget 
siden generalforsamlingen 2022. Der er desuden 
nedgang i elever og forventede stigende udgifter på fx 
strøm og vedligehold af heste og udstyr samt øgede 
udgifter til undervisere for at sikre fastholdelse af 
disse.  

• Bestyrelsen foreslår desuden, at alle der anvender 
Rom Rideklubs lejede faciliteter også er medlemmer af 
klubben, da der ellers ikke ydes tilskud til strøm og 
vedligehold af faciliteterne fra kommunen.  

 

Prisstigning for 
undervisning på 20 kr. 
pr. måned fra 01.04.25 
er godkendt.  
 
I stedet for bestyrelsens 
forslag om medlemskab 
ved benyttelse af 
faciliteter vedtages, at 
ridehuskort koster 30 kr. 
for medlemmer og 50 
kr. for ikke medlemmer.  
 
Som nu betales 20 kr. i 
leje af bomme og 
støtter pr. gang for 
ryttere udefra. De 20 kr. 
går til vedligeholdelse. 
 
Dog opfordres til at man 
melder sig ind i klubben 
som opstalder og bruger 
af faciliteter, da det 
sikrer tilskud fra 
kommunen. 

6 6. Valg af bestyrelses- og udvalgsmedlemmer  
 
Formand Charlotte Madsen modtager ikke genvalg  
Næstformand Kristine Trojel er på valg og modtager ikke 
genvalg  
Bestyrelsesmedlem Laura Vedel modtager ikke genvalg  
Bestyrelsesmedlem Stine Bjerregaard er på valg og modtager 
ikke genvalg  
Bestyrelsesmedlem Mette Riis Hansen modtager ikke genvalg 
til bestyrelsen. 

6 personer stiller op til 
valg til bestyrelsen.  
 
Følgende vælges ved 
skriftlig afstemning:  
 
Formand Lenette Trier 
Lauritsen 
Kasserer Tinna 
Kristensen 



 
• Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer  
• Valg af 1 formand  
• 2 suppleanter  
• Valg af medlemmer til aktivitets- og stævneudvalg  

 

Holdansvarlig: Tina 
Aaes Lykke 
Charlotte Noermark 
Catharina Fønss Bach 
 
Følgende suppleanter 
vælges:  
1. Camilla Rahr 
Pedersen 
2. Mette Riis Hansen 
3. Sanne Pedersen 
 
Aktivitetsudvalg:  
Catharina som 
repræsentant fra 
bestyrelsen 
Camilla Rahr Pedersen 
Linda Kjærgaard 
 
Stævneudvalg:  
Lenette som repræstant 
fra bestyrelsen 
Merete Damgaard 
Sanne Pedersen 
Kathrine 

7 Valg af revisorer  Michael Damgaard 
8 Eventuelt  Oprettelse af frivilligliste 

foreslås og oprettes 
under 
generalforsamlingen, 
hvor man kan skrive sig 
på.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Formandsberetning 

Når vi ser tilbage på 2024, kan vi se, at det igen har været et begivenhedsrigt år for klubben.  
 
Vi har haft forskellige arrangementer i løbet af året;  

• foredrag med Mette Green 
 

• en velbesøgt agilitydag med mange deltagere udefra også.  
 

• Vi har haft springdag for begyndere og let øvede  
 

• ringridningsdag krydret med kæphest.  
 

• Vi har afholdt to stævner i spring og dressur, hvor især julestævnet var populært.  
 

• Derudover at vi haft to ridelejre.  
 

• Passere og parter samt bestyrelsen har været ude at samle affald og pengene har 
pigerne valgt at bruge på et dressurkursus.  
 

• Bestyrelsen har desuden solgt strømper for at tjene penge.  
 

• Salg af lodder fra Diabetesforeningen. 
 

• Vores foredrag med Maj-Brit Rønnov blev desværre aflyst pga. for få tilmeldte.  
 

• Vi har desuden haft en ekstraordinær generalforsamling for at holde fokus på at bevare  
klubben efter den siddende bestyrelse og den eksterne kasserer fratræder i dag. 

 
På hesteplanet har det været nogenlunde status quo. Vi har dog måttet sige farvel til Saveur 
som pådragede sig et brud på hovbenet, som ikke kunne hele efter vi har forsøgt i 5 måneder 
efter dyrlægens anvisning. Der er endnu ikke fundet en erstatning for Saveur. 
 
Vi har igen i går fået støtte fra 3 fonde, Friluftsrådet, DGI/DIF samt Nordea fonden, en samlet 
indtægt på 50.000 som er brugt for opgradering af springbane, dressurhegn, bogstaver og 
opstigningsskammel. 
 
Klubben har desuden investeret i ny ridehusbund, som har kostet i omegnen af 80.000 samt 
en baneplaner. Heldigvis en investering, som kan holde i mange år og som har været meget 
tiltrængt. Men det har gjort et stort indhug i klubbens økonomi, da tilskuddet fra kommunen 
kun har været på 32000 kr. 
 
En anden udfordring er, at der har været nedgang i antal elever, som betyder lavere indtjening. 
Det har i medierne og i forbindelse med OL samt vanrøgtsager været meget fokus på 
hestevelfærd og hestesport hen over sommeren, hvilket kan formodes at være en forklaring 
på, at der ikke er har været den samme flow af elever til klubben som tidligere i den siddende 
bestyrelses tid. Vi håber, at tendens vender i løbet af foråret, men det er også en 
kendsgerning, at de samme idrætsklubber i kommunen kæmper om de samme børn. 
 
Bestyrelsen og kassereren takker af for denne gang, vi har alle siddet mellem 3 og 1 år, og der 
er nu tid til nye kræfter. Vi håber, at Rom Rideklub fortsat vil være et sted, hvor fællesskab, 



læring og glæden ved heste står i centrum. Vi ønsker klubben og dens medlemmer al muligt 
held og lykke i fremtiden. 

På bestyrelsens vegne 
 


